
زبـان و فرهنـگ و نـژاد مـا خـط
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توهین نمی دهیم .
شهریور 17, 1395

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی گفت: ما تابع قانون
هستیم اما زبان و فرهنگ و نژاد ما خط قرمز ماست و به هیچ کس

اجازه توهین نمی دهیم .

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه؛ نادر قاضی پور عصر امروز در
نشست دورهمی با خبرنگارانکه در محل هتل آریا ارومیه برگزار شد، 
گفت: در این مدت با تمام قدرت از حق و حقوق مردم شهرستان ،استان
و کشور دفاع کرده ام و بدون هیچ گونه غیبت و تاخیری  درمجلس شرکت

کرده ام.

ویبا بیان اینکه من عضو فراکسیون کارگری هستم و کارم دفاع از
مردم مستضعف است؛ ادامه داد : در طول سه دوره نمایندگی ام ،اهداف
من براساس پیگیری مطالبات مردم بود وتاکنون از تشکیل مجلس دهم یک
نطق ۷ دقیقه ای  و سپس یک نطق ۵ دقیقه ای و یک سئوال از وزیر

داشته ام.

 نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی  اذعان کرد : ما تابع
قانون هستیم اما زبان و فرهنگ و نژاد ما خط قرمز ماست و به هیچ

کس اجازه توهین نمی دهیم .

وی  با اشاره به اینکه وطن پرستی کفر است ولی وطن دوستی افتخار
است اظهار داشت: ما به آب و خاک و وطن خود تعصب داریم و معتقدیم

که آذربایجان سر ایران است.

قاضی پور افزود: جنگ در ایران ۸سال بود ولی در آذربایجان غربی
۳۷سال است در جنگ به سر می برد؛ لذا نمایندگانش باید جنگجو بوده

و توان دفاع از حقوق ملت را داشته باشند.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی گفت: ایران بزرگ از
قومیت های بزرگ و کوچکی تشکیل شده است و من به عنوان نماینده

مردم خود را خادم همه مردم می دانم.
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قـاضی پـور بـا بیـان اینکـه بیمـه خبرنگـاران، کلینیـک اختصاصـی
خبرنگاران و مسکن خبرنگاران، همیشه جزو مطالبات و پیگیری های
اینجانب در مجلس بوده اظهار داشت: چطور است که هرگز کسی بابت
اینها تشکر نکرد ولی بخاطر جواب دادن به یک خبرنگار موهن به

ارکان نظام، داستان ها ساختند؟!

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی  خاطرنشان کرد: من از
نمایندگی ام می گذرم اما از غیرت و غرورو  مردانگی ام نمی گذرم و
مردمی که  به من رای داده اند میخواهند من از منافع  میهن و رهبر

و مردم و آذربایجان دفاع کنم.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی به برخورد خبرنگار
تهران در راهروی مجلس اشاره کرد و افزود: روزی که آن خبرنگار با
من مصاحبه می کرد یقینا شما بدتر از من با او رفتار می کردید و

قرار نیست کسی خبرنگار باشد اما به ارزش های یک قوم توهین کند.

وی در ادامه گفت: الان ۲.۵ سال است که تلاش می کنم نام فرودگاه
ارومیه را بنام شهید باکری مزین کنیم اما به ما اجازه نمی دهند

اسم فرودگاه را به نام ” شهید باکری” مزین کنیم.

قاضی پور به کمپین دریاچه ارومیه اشاره کرد و اظهار مرد:کمپین
حمایت از احیای دریاچه به راه افتاده است و از شما تقاضا دارم
حمایت کنید تا این کمپین فعالیت شود تا به مرز یک میلیون امضا

برسد.

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی  به افزایش تعداد
بازماندگان از تحصیل تاکید کرد و گفت:بر اساس آخرین  آمار ،
تعداد فرزندان بین 6 تا 18 سال در ارومیه 201 هزار و 167 نفر است
که از این تعداد فقط حدود 160 هزار نفر برای حضور در مدرسه ثبت

نام کرده اند،و بیش از 40 هزار نفر از تحصیلد بازمانده اند.
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